
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2024-04-08, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Lennart Z, Eleonor N, Leif T, Per N, Anna-Karin P och John 

H samt Björn Dahlin (adjungerad) 

 

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Adjungerad: Mötet fattade beslut om att adjungera Björn Dahlin till att  
främst vara styrelsen behjälplig i våra kontakter med 
kommunen. 

§ 3. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 4. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2024-02-05 och det konstituerande 
protokollet 2024-03-13 som godkändes och lades till 
handlingarna. Mötet gick också genom det justerade 
årsmötesprotokollet för att fånga upp åtagande som 
beslutades på mötet. 

§ 5. Bygglovsansök
ningar: 

Inga inkomna 

§ 6. Påbörjade 
byggnationer: 

 Två kända Västerbodarna 1:500 och 1:507 

§ 7. Planerade 
arbeten: 

-     Inhämta prisuppgift på de särskilda asfaltering    
åtagande som beslutades på årsmötet; Smedbacken, 
korsningen Muntersväg/Solvedsvägen samt del av 
Näsetsvägen.  
-    Slyröjning vid järnvägsbron 
-     Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej” i   
anslutning till Strandpromenaden. 
- Resterande lagning av potthål. 
- Rensning av brunnar. 
- Besiktning av åtgärdsbehov vid en brun på 

Högåsvägen 
- Åtgärda översvämning i korsningen 

Skarpebovägen och Genvägen. 
 
 



§ 8. Utförda arbeten: - Sandning och snöplogning 
- VA-arbete in till Högåsvägen 13 
- Asfaltering efter grävning vid Kyrkvägen 21-24 
- Lagning av potthål. 

§ 9. Ekonomi: - Ändrade regler: Vi ska nu inte redovisa moms.  
- Tre fastigheter har fått en slitagefaktura. 

§ 10. Övriga frågor: - Vid genomgång av årsmötesprotokoll framkom att 
en medlem lyft problemet med utebliven 
sophämtning som styrelsen tidigare 
uppmärksammat vid sitt senaste styrelsemöte. Vi 
kommer att tillskriva Tekniska nämnden med 
frågeställning vad som kan göras för en 
tillförlitligare hämtning. 

- En annan medlem påminde om att det fortfarande 
fattas en textrad i vår brevlogga den med 
styrelsens uppmaningar till medlemmarna. Texten 
som saknas är ” högerregeln gäller i vårt vägnät ” 
är nu tillagd i loggan. 

- Styrelsen har tillskrivits om upplevd dålig sikt vid 
järnvägsbron. Styrelsen beslutar att slyröja på 
platsen men att granen får stå kvar. 

- Vi fastställer kommande mötestider. 

§ 11. Nästa möte: Måndagen den 6 maj klockan 18:30. 

§ 12. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


